
 

 

 

 

Αρχική Επιστήμες  

Μ. Μακριδάκη: Στοίχημα να γίνει η υγεία 

όχημα ανάπτυξης 
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Είναι η υγεία και η ευεξία ένα πεδίο που θα μπορούσαν να επενδύσουν οι επιχειρήσεις της Κρήτης; 

Ναι, απαντά, με βεβαιότητα η υπεύθυνη Επιχειρηματικής Ανάπτυξης και Καινοτομίας στο Κέντρο 

Εφαρμογών και Υπηρεσιών Ηλεκτρονικής Υγείας του Ινστιτούτου Πληροφορικής – ΙΤΕ, Μαρία 

Μακριδάκη, μιλώντας στο Radio Me και την εκπομπή “Δεύτερος Καφές”.  

«Υπάρχει ένα οικοσύστημα στο κομμάτι της υγείας, που δεν το συζητάμε συχνά. Είναι ένα πολύ 

μεγάλο στοίχημα, είναι ένας ιδιαίτερος χώρος που απαιτεί στρατηγική αλλά αν γίνουν σωστές 

κινήσεις έχουμε ένα εξαιρετικό πεδίο για να δράσει η Περιφέρεια Κρήτης και να αναπτυχθεί 

εξαιρετικά η επιχειρηματική κοινότητα της Κρήτης», τόνισε χαρακτηριστικά. 
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Όπως πρόσθεσε μάλιστα υπάρχει μια μεγάλή και εξαιρετική ερευνητική δραστηριότητα που 

πολλές φορές έχει ,μεταφραστεί σε νέες υπηρεσίες στη θεματική της υγείας με “προϊόντα” όπως 

η υποστήριξη στα πληροφοριακά συστήματα των νοσοκομείων, τους ηλεκτρονικούς φακέλους  

των ασθενών κ.ο.κ. «Υπάρχει και μια καινοτόμος εταιρεία που έχει προκύψει μέσα από το ΙΤΕ και 

αφορά την χρήση εικονικής πραγματικότητας για να μπορούν να εκπαιδευτούν οι γιατροί πριν 

περάσουν στην εφαρμογή των ιατρικών πράξεων. Πρόκειται για μια εξαιρετική τεχνολογία και αυτή 

η εταιρεία έχει την έδρα της στην Ελβετία και δραστηριοποιείται σε διεθνές επίπεδο», ανέφερε. 

Ερωτηθείσα σχετικά σημείωσε ότι η θεματική της υγείας έχει πολλές προκλήσεις όπως αυτή των 

περιορισμών για την προστασία των προσωπικών δεδομένων και τόνισε «ότι δεν είναι πολύ εύκολο 

να βγάλουμε προϊόντα ή να αναπτύξουμε επιχειρηματικές δραστηριότητες γιατί θέλει και πολύ χρόνο 

να πάρουμε εγκρίσεις και αρκετά μεγάλη δαπάνη».  

Πόσο εύκολο είναι να γίνουν οι κινήσεις ώστε να γίνει επιχειρηματική δραστηριότητα η 

ερευνητική αυτή προσπάθεια και πόσο ενδιαφέρονται οι επιχειρήσεις της Κρήτης; «Όχι πολύ, το 

πρόβλημα είναι πως θα γίνουν τα βήματα και πως θα έρθουν οι κατάλληλοι επιχειρηματίες. Αλλά 

πέρα από αυτό, η υγεία και η ευεξία μπορούν να γίνουν “κομμάτι” του τουρισμού, με την ανάπτυξη 

του ιατρικού τουρισμού ή του τουρισμού ευεξίας ή τουρισμού για ηλικιωμένους. Είναι δύο τομείς 

που η Κρήτη – με όλα τα ανταγωνιστικά πλεονεκτήματα που διαθέτει – μπορεί να αναπτύξει ένα 

εντελώς διαφορετικό προϊόν!», ανέφερε η Μαρία Μακριδάκη. 

 

 


